
Uniunea Salvați România
Filiala Județeană Cluj

Subsemnatul, FLOREA Ionuț, Consilier Județean ales în cadrul Consiliului Județean CLUJ, în urma
rezultatului alegerilor locale din 27 septembrie 2020, în temeiul art. 225 alin (2) din OUG nr. 57/2019
privind Codul administrativ, conform căruia

„Fiecare consilier local, respectiv consilier judeţean, precum şi viceprimarii, respectiv vicepreşedinţii
consiliului judeţean sunt obligaţi să prezinte un raport anual de activitate, care este făcut public prin
grija secretarului general al unităţii/subdiviziunii administrativ-teritoriale”

vă prezint următorul:

RAPORT
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FLOREA Ionuț
Consilier Județean CLUJ .
0742-354242 ionut.florea@cj.usr.ro
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FLOREA Ionuț, Consilier Județean CLUJ
0742-354242 ionut.florea@cj.usr.ro

1. ROLURI ASUMATE
în comisiile de specialitate sau alte comisii constituite la nivelul consiliului

● Membru în Comisia de buget-finanțe

2. ACTIVITATE ÎN CADRUL ȘEDINȚELOR
de Consiliu Județean sau comisii de specialitate

● Număr ședințe consiliu județean la care am participat/organizate: 22/24
● Număr amendamente propuse/aprobate în ședințele CJC: 11/0
● Număr intervenții avute în plenul consiliului județean: 180
● Număr ședințe comisii de specialitate la care am participat/organizate: 28/30

01.2023 Am luat cuvântul cu privire la compania Pază și Protecție SRL și am atras atenția că în timp
ce compania din subordinea CJ are pierderi an de an, alte instituții controlate de consiliul județean
contractează servicii de paza și protecție de la alte firme prin atribuire directă.

01.2023 Am luat cuvântul cu privire la compania Univers T SRL și am atras atenția că hotelul merge
an de an în pierdere în ceea ce privește activitatea de bază. Hotelul reușește să supraviețuiască
doar ca urmare a redevențelor pe care le primește în urma contractelor cu Iulius Mall și United
Business Center. Am cerut luarea de măsuri pentru a eficientiza activitatea hotelului.

04.2023 Am cerut explicații cu privire la proiectul de creștere a salariilor angajaților din aparatul
administrativ în condițiile în care dl. președinte al CJ declarase într-un interviu că și dacă s-ar
reduce fondul de salarii Consiliul Județean ar putea funcționa cu 66% din angajați.

04.2023 Am argumentat, în contradictoriu cu consilierii PNL, necesitatea încheierii unui protocol
între Consiliul Județean Cluj și Primăria Cluj-Napoca în vederea construirii unei maternități.

06.2023 Am solicitat alocarea de sume suplimentare și întreprinderea de măsuri pentru reabilitarea
Școlii Gimnaziale Speciale din Huedin.

07.2023 Am atras atenția că nu toate companiile care operează trasee de transport intrajudețean își
respectă obligațiile cu privire la obligativitatea de emite bilete gratuite pentru persoanele cu
dizabilități și am solicitat măsuri în acest sens.

07.2023 Am argumentat împotriva creșterii cu 10% a salariilor angajaților din cadrul Consiliului
Județean în condițiile în care mediul privat este sufocat de creșteri de taxe și impozite.

07.2023 Am solicitat măsuri pentru decolmatarea rigolelor aflate pe drumul județean DJ103G la nord
de satul Cheia (com. Mihai Viteazu). Datorită activităților industriale ce au loc în acea zonă se
produce o colmatare a șanțurilor de scurgere și astfel apa se infiltrează în pământ crescând riscul
unor alunecări de teren.

09.2023 Am cerut măsuri pentru a implementa posibilitatea de a achiziționa cu cardul bilete de
transport pe rutele de transport intrajudețean.
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09.2023 Am cerut suplimentarea numărului de autobuze pe unele rute de transport intrajudețean
pentru a nu mai rămâne oameni în stații datorită faptului că nu încap în autobuz.

11.2023 Am solicitat instalarea de bumpere în zona școlilor din Vlaha și Săvădisla pentru a aduce un
plus de siguranță elevilor și cetățenilor din zonă.

11.2023 În colaborare cu colegii din Turda am solicitat Consiliului Județean măsuri cu privire la
modificarea unilaterală de către primărie a stațiilor din oraș. Am cerut implicarea Consiliului
Județean în obligarea autorităților locale la respectarea angajamentelor care au permis elaborarea
planului de transport intrajudețean, astfel încât cetățenii să nu fie afectați de măsurile arbitrare ți
nejustificate ale primăriei.

2.1. Proiecte de hotărâri de consiliu

2.2. Amendamente depuse și aprobate

2.2.1. Amendamente depuse

● 01.2023 Amendament la buget pentru alocarea de bani pentru înființarea unui Birou unic de
promovare, informare și suport pentru dezvoltarea mediului de afaceri în județul Cluj.
Amendamentul a fost primit pozitiv de către Președintele CJ care și-a luat angajamentul că
va propune o modificare de organigramă pentru înființarea acestui birou. Am retras
amendamentul de la vot considerând că acesta și-a atins scopul.

● 01.2023 Amendament la buget pentru alocarea de bani pentru înființarea unei parcări la
intrarea în Cheile Turzii dinspre Petreștii de Jos. Președintele CJ și-a luat angajamentul că va
face o adresă către Primăria Petreștii de Jos pentru vedea care e este statutul terenului
propus pentru parcare și dacă există posibilitatea unei asocierii în vederea realizării
acesteia, Amendamentul a fost respins.

● 01.2023 La Proiectul de modificare a Proiectului de hotărâre privind aprobarea contractării
unei finanțări rambursabile interne prin emisiune de obligațiuni ale județului Cluj am
redepus amendament astfel încât ca în prospectul de emisiune a obligațiunilor să se
introducă/să se individualizeze proiectele care urmează să fie finanțate cu banii obținuți.
Amendamentul a fost respins.

● 01.2023 La Proiectul de modificare a Proiectului de hotărâre privind aprobarea contractării
unei finanțări rambursabile interne prin emisiune de obligațiuni ale județului Cluj am
redepus amendament ca normele procedurale și documentația de atribuire a serviciilor
financiare, de structurare a emisiunii de obligațiuni ale județului Cluj, precum si a serviciilor
de intermediere și ale serviciilor de rating să fie aprobate prin hotărâre de Consiliu
Județean. Amendamentul a fost respins.

● 01.2023 La Proiectul de modificare a Proiectului de hotărâre privind aprobarea contractării
unei finanțări rambursabile interne prin emisiune de obligațiuni ale județului Cluj am
redepus amendament ca structura finală a emisiunii/ emisiunilor de obligațiuni,
modalitatea de emitere a acestora, valoarea și moneda emisiunii, volumul și maturitatea
emisiunii, elementele de detaliu ale structurii și orice alte caracteristici ale finanțării, să fie
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aprobate prin hotărâre de Consiliu Județean, în funcție de mediul economico-financiar și în
concordanță cu necesitățile specifice ale județului Cluj. Amendamentul a fost respins.
Respingerea acestui amendament a făcut ca acest împrumut să iasă total de sub controlul
Consiliului Județean.

2.2.2. Amendamente aprobate

2.3. Inițiative implementate

● Deși unele propuneri au primit un oarecare feedback pozitiv, niciuna nu a reușit să treacă
barajul impus inițiativelor USR în Consiliul Județean. Cel mai aproape de implementarea
unei propuneri a fost inițierea de către președintele CJ a unui proiect de restructurare a
Consiliului Județean. În acest proiect era propusă înființarea unui Compartiment pentru
Relația cu Mediul de Afaceri. Înființarea unui astfel de departament/compartiment/birou a
fost una din principalele mele propuneri atât în programul de candidatură cât și pe
parcursul mandatului de consilier. Proiectul a fost retras, deoarece termenul de
reorganizare a aparatului administrativ a fost prorogat cu 6 luni. Posibil să fie implementat
în 2024.

● În cadrul Consiliului Județean am propus încă din 2021 înființarea unei linii de transport
intrajudetene Cluj-Napoca - Cheile Turzii (Petreștii de Jos). Această inițiativă a fost
implementată cu implicarea decisivă de colegilor USR din Petreștii de Jos prin înființarea de
către CTP a unei linii de transport metropolitane de la Petreștii de Jos la Cluj-Napoca

3. INTERPELĂRI ȘI CERERI DE INFORMAȚII
formulate în scris

În timpul anului 2023 am înaintat către aparatul de specialitate mai multe solicitări de informații cu
privire la diverse subiecte de interes județean, precum:

● Informații suplimentare legate de proiectele supuse aprobării CJ
● Informații suplimentare legate de emisiunea de obligațiuni a județului Cluj
● Informații legate de transportul intrajudețean

4. AUDIENȚE ȘI ACTIVITATE ÎN TEREN

Pe parcursului anului 2023 am participat la audiențe și vizite în județ: Cluj-Napoca, Florești, Turda,
Câmpia Turzii, Mihai Viteazu, Huedin, Gherla, Dej, Cojocna, Jucu, etc.

Pe parcursul anului 2023 am participat la diverse cursuri de pregătire, dezbateri și evenimente
printre care: curs USR de Administrație Publică organizat la Oradea, Școala de vară ICDE, dezbatere
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Stabilitatea Economiei României Prezent și Viitor, România Europeană, întâlnire antreprenori
Cluj-Napoca, întâlnire antreprenori zona Turda, etc

5. APARIȚII ÎN PRESĂ/ON-LINE
● https://turdanews.net/usr-cluj-propune-o-noua-parcare-in-cheile-turzii/
● https://stiridinturda.ro/statiile-de-autobuz-subiect-de-disputa-intre-usr-si-pnl/
● https://fb.watch/qyRUui1V4H/ - problema stațiilor de autobuz din Turda
● https://fb.watch/qyRZcGBCAQ/ - siguranța pietonilor și a elevilor în zona școlilor de pe DJ

107M, zona Vlaha și Săvădisla
● https://fb.watch/qySh3DVJtG/ - raport de activitate primele 6 luni 2023
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